



Instruction for use / 操作 / 操作
A) Dock mode / 底座模式 / 底座電源 / 移动电源

- Connect the charging dock with a power adaptor via a Type-C cable.
- To recharge, put the external battery pack on the charging dock. Or connect the internal battery pack to a USB Type-C PD power adaptor for fast charging dock.
- When being charged, the indicator light will flash 4 indicators.
- When foreign object is detected, a RED indicator light will flash. Please remove foreign object in order to resume charging.
- When full charging is detected, a RED indicator light will flash. Please remove foreign object in order to resume charging.
- When full charging is detected, a RED indicator light will flash. Please remove foreign object in order to resume charging.

B) External battery pack / 流動電源 / 移动电源

- Connect the external battery pack to your device via a Type-C cable.
- To recharge, put the external battery pack on the charging dock. Or connect the internal battery pack to a USB Type-C PD power adaptor for fast charging dock.
- When being charged, the indicator light will flash 4 indicators.
- When full charging is detected, a RED indicator light will flash. Please remove foreign object in order to resume charging.
- When full charging is detected, a RED indicator light will flash. Please remove foreign object in order to resume charging.
- When full charging is detected, a RED indicator light will flash. Please remove foreign object in order to resume charging.

1. 將移動電源连接到您的设备。按电源按钮开始充电。
 2. 要为流动电源充电，请将流动电源放在充电底座上。或将流动电源连接到USB Type-C PD电源适配器以更快进行充电。
 3. 充电时，指示灯将闪烁4次。
 4. 当检测到异物时，指示灯将闪烁红色。请移除异物以恢复充电。
 * Fast charging mode includes Power Delivery (PD) and Qualcomm Quick Charge 3.0 technology which are compatible with compatible devices only.
 * 快速充電功能包括Power Delivery (PD) 和Qualcomm Quick Charge 3.0技術，僅與兼容設備兼容。
 * 快速充電功能包括Power Delivery (PD) 和Qualcomm Quick Charge 3.0技術，僅與兼容設備兼容。

Indicator 顯示燈 / 顯示燈	Status 狀態 / 狀態
1 LED ON in red color 1個打亮紅色	Wireless Charging Mode in ON* 無線充電* 無線充電中*
1 LED ON in green color 1個打亮綠色	Fast charging mode in ON* 快速充電中* 快速充電中*
1 LED FLASH in red 1個打閃紅色	Foreign object is detected 檢測到异物
1 LED FLASH in white 1個打閃白色	Battery Level 電池電量
1 LED FLASH in red 1個打閃紅色	Wireless charging mode in OFF 無線充電模式已關閉

Model: IP99
Specification:
 Capacity: 8000mAh(30.4Wh)
 Rated Capacity: 4800mAh
 Total Output: 16W
 Output 1: 5V/1A, 9V/1A, 10W (max) (Wireless)
 Output 2: 5V/3A, 9V/2A, 12V/1.5A (USB-A) (Qualcomm Quick Charge™ 3.0 technology)
 Output 3: 5V/3A, 9V/2A, 12V/1.5A (Type-C PD)
 Input 1: 5V/2.4A, 9V/2A (Type-C PD)
 Input 2: 5V/2.4A, 9V/2A (Type-C PD)
 Size: 45x70x15mm
 Weight: 318.6g

型號: IP99
產品規格:
 容量: 8000mAh(30.4Wh)
 額定容量: 4800mAh
 總輸出: 16W
 輸出1: 5V/1A, 9V/1A, 10W (最大) (無線)
 輸出2: 5V/3A, 9V/2A, 12V/1.5A (USB-A) (Qualcomm Quick Charge™ 3.0 技術)
 輸出3: 5V/3A, 9V/2A, 12V/1.5A (Type-C PD)
 輸入1: 5V/2.4A (Smart Dock)
 輸入2: 5V/2.4A, 9V/2A (Type-C PD)
 尺寸: 45x70x15mm
 重量: 318.6g



V2_增加FCC資料

型號: IP99
產品規格:
 容量: 8000mAh(30.4Wh)
 總輸出: 16W
 輸出1: 5V/1A, 9V/1A, 10W (max) (無線)
 輸出2: 5V/3A, 9V/2A, 12V/1.5A (USB-A) (Qualcomm Quick Charge™ 3.0 technology)
 輸出3: 5V/3A, 9V/2A, 12V/1.5A (Type-C PD)
 輸入1: 5V/2A (Smart Dock)
 輸入2: 5V/2.4A, 9V/2A (Type-C PD)
 尺寸: 45x70x15mm
 重量: 318.6g

FCC ID: DA80-IP99
FCC WARNING:
 This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.
 Any changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance may void the user's authority to operate the equipment.
NOTE:
 This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, subject to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against interference to a residential installation. The equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy, and if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:
 • Reorient or relocate the receiving antenna.
 • Increase the separation between the equipment and receiver.
 • Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
 • Consult the dealer or an experienced radio/television technician for help.

FCC RADIATION EXPOSURE STATEMENT
 This equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. This equipment should be installed and operated with a minimum distance of 20 cm between the operator and his/her body.
CAUTION:
 Any changes or modifications to this device not explicitly approved by manufacturer could void your authority to operate the equipment.
 This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:
 (1) This device may not cause harmful interference, and
 (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation. The device has been evaluated to meet general PPE exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.

電磁兼容性測試結果	
測試項目	測試結果
EMI	合格
EMC	合格
ESD	合格
浪湧	合格
雷電	合格

WARRANTY CONDITIONS
 1. For any defect, in the judgment of our technician, caused under normal use, we are responsible for repairing free of charge 12 months commencing from the date of purchase at the discretion of our company.
 2. A valid warranty card and original purchase invoice must be submitted upon request of warranty service.
 3. This warranty card shall not apply to the product if:
 (a) the product is not used in accordance with the manufacturer's instructions;
 (b) it has been damaged through misuse, misuse, abuse, negligence, theft or force;
 (c) losses or damages are caused by force majeure or natural disasters.
 4. No alteration to this warranty card will be allowed.
 5. The warranty terms and conditions are subject to change without prior notice.
 6. Please retain your proof of purchase for warranty service.
 7. Please contact the creator about the product compatibility with your equipment or accessories. Product specifications are subject to change without prior notice.
 8. Please visit our website for latest product information.

品質保證條件
 1. 對於任何缺陷，在我們的技術人員判斷下，由正常使用引起，我們有責任免費修理或更換產品，自購買之日起計，以十二個月為限。
 2. 有效的品質保證卡必須與原廠購買發票一併提交。
 3. 若產品在以下任何情況下，本品質保證卡將不適用：
 (a) 產品未按說明書正確使用；
 (b) 產品因使用不當、濫用、誤用、疏忽、意外損壞、偷竊或人為因素而受損；
 (c) 因不可抗力因素造成的損壞或損失。
 4. 不得對本保證書條款進行任何修改。
 5. 請保留您的購買證明，以便在保修服務時提供。
 6. 請與我們聯繫有關產品兼容性或配件的問題。
 7. 請隨時關注我們的產品規格。
 8. 請訪問我們的網站獲取最新產品資訊。

品質保證條件
 1. 對於任何缺陷，在我們的技術人員判斷下，由正常使用引起，我們有責任免費修理或更換產品，自購買之日起計，以十二個月為限。
 2. 有效的品質保證卡必須與原廠購買發票一併提交。
 3. 若產品在以下任何情況下，本品質保證卡將不適用：
 (a) 產品未按說明書正確使用；
 (b) 產品因使用不當、濫用、誤用、疏忽、意外損壞、偷竊或人為因素而受損；
 (c) 因不可抗力因素造成的損壞或損失。
 4. 不得對本保證書條款進行任何修改。
 5. 請保留您的購買證明，以便在保修服務時提供。
 6. 請與我們聯繫有關產品兼容性或配件的問題。
 7. 請隨時關注我們的產品規格。
 8. 請訪問我們的網站獲取最新產品資訊。

品質保證條件
 1. 對於任何缺陷，在我們的技術人員判斷下，由正常使用引起，我們有責任免費修理或更換產品，自購買之日起計，以十二個月為限。
 2. 有效的品質保證卡必須與原廠購買發票一併提交。
 3. 若產品在以下任何情況下，本品質保證卡將不適用：
 (a) 產品未按說明書正確使用；
 (b) 產品因使用不當、濫用、誤用、疏忽、意外損壞、偷竊或人為因素而受損；
 (c) 因不可抗力因素造成的損壞或損失。
 4. 不得對本保證書條款進行任何修改。
 5. 請保留您的購買證明，以便在保修服務時提供。
 6. 請與我們聯繫有關產品兼容性或配件的問題。
 7. 請隨時關注我們的產品規格。
 8. 請訪問我們的網站獲取最新產品資訊。

<p>WARRANTY / 保用證 / 保用証</p> <p>Model / 型號 / 型號:</p> <p>Date of Purchase / 購買日期 / 購買日期:</p> <p>Remarks / 備註 / 備註:</p>	
<p>CUSTOMER SERVICE / 客戶服務中心</p> <p>Hong Kong and Mainland China:</p> <p>1. (China) Hong Kong, Ltd. (中國) 2. (China) Hong Kong, Ltd. (中國) 3. (China) Hong Kong, Ltd. (中國)</p> <p>USA, JAPAN:</p> <p>1. (USA) California, USA (美國) 2. (USA) California, USA (美國)</p>	<p>Copyright © 2019 MOMAX Technology Ltd. All rights reserved. MOMAX is a registered trademark of MOMAX Technology Ltd. All other trademarks are the property of their respective owners. 版權 © 2019 MOMAX Technology Ltd. 保留所有權利。 MOMAX 是 MOMAX Technology Ltd. 的註冊商標。 所有其他商標均為其各自所有者的財產。</p>

